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Když i mainstreamová média  připouštějí  , že mRNA „vakcíny“ jsou
nebezpečné, možná by se měla věnovat určitá pozornost.

Toto je šokující přiznání v novém článku magazínu  EVIE  , který své
čtenáře varuje, aby neměli sexuální vztahy s muži, kteří byli
očkováni proti Covidu, protože jejich tělo pravděpodobně rozšíří
proteiny a jiné smrtelné látky.

„Šokující, není to jen konspirace,“ varuje Andrea Mew z EVIE.
„Existují nové důkazy, že mRNA vakcíny mohou vést k přenosu
spike proteinů. Takže být vybíravý, pokud jde o sexuálního partnera,
je nakonec opodstatněný.“

K tématu:  Začátkem letošního roku francouzský farmakolog Dr.
Helene Banoun v časopise  Infectious Diseases Research  , že lidé,
kteří dostávají injekce Covid, skutečně přenášejí svůj obsah na jiné,
včetně sexuálních partnerů.

mRNA „přepisuje, jak vaše buňky fungují“ a „může interagovat a měnit
DNA,“ popisuje  EVIE

Ve svém příspěvku k  EVIE  Mew odkazuje na výzkum, který
ukazuje, že aerosolizované protilátky z injekcí mRNA Covid lze
přenést z očkovaných na neočkované jedince prostřednictvím
procesu zvaného „pasivní imunizace“.

To by mohlo  znít  dobře, píše, protože to znamená sdílet „imunitu“ s
ostatními – „ale není to tak jednoduché,“ varuje.

Někteří kritici, jako např. Výzkumníci, jako například podcaster Joe
Rogan, naznačili, že povaha této „vakcíny“ je spíše jako 
experimentální genová terapie  než typická vakcína,“ řekl Mew.

„Je pravda, že v současnosti se zabýváme mRNA vakcínami, ne
živými oslabenými vakcínami. Posledně jmenované obsahují slabou
formu viru, která je určena k tomu, aby vyvolala imunitní odpověď při
injekci, a tak poskytla budoucí imunitu.“

https://12ft.io/proxy?q=https%3A%2F%2Fwww.eviemagazine.com%2Fpost%2Fnew-protection-why-you-shouldnt-have-sex-with-him-covid-vaccinated
http://geneticlunacy.com/
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Mew jde do nekonečna, aby vysvětlil to, před čím jsme tady v 
Natural News  a mnozí jiní napříč nezávislým mediálním spektrem
roky varovali, jen aby ho korporátní média označila za „konspirační
teoretiky“.

Zdá se však, že se věci mění, protože populární časopis pro
moderní ženy je varuje, aby se drželi dál od mužů, které postihla
operace Warp Speed   od Tonyho Fauciho a Donalda Trumpa.

Kromě „přepsání toho, jak vaše buňky fungují, abyste mohli
předcházet nemocem v první řadě produkcí proteinů,“ vysvětluje
Mew, mRNA vakcíny mají také schopnost „interagovat a měnit DNA“.

„Víme například, že injekce Covid nebyla navržena pro lidská játra, a
přesto ve švédské studii vědci zjistili, že vakcína změnila jaterní
buňky,“ píše Mew.

„Pak se v japonské biodistribuční studii od společnosti Pfizer
ukázalo, že proteiny s hroty mohou procházet krví z místa vpichu a
hromadit se v neúmyslných tkáních a orgánech, jako jsou slezina,
nadledvinky, vaječníky, kostní dřeň a následně játra.“

Přidejte k tomu riziko zánětu srdečního svalu, jakož i kontaminace
krve „plnohodnotným proteinem, který „není omezen protilátkami“,
nemluvě o specifických rizicích pro ženy, mezi něž patří menstruační
nepravidelnosti a možné vrozené vady. .

Mew dokonce poukazuje na zmíněnou Banounovu studii, jakož i
další studii z Colorada, která ukazuje, že plně očkovaní rodiče
mohou přenášet mRNA protilátky na své neočkované děti „přes
dechové kapky“.

Pokud by obličejové masky skutečně fungovaly (upozornění na
spoiler:  nefungují  ), pak by byly velmi užitečné k ochraně
neočkované osoby před injekcí mRNA Covid pomocí aerosolových
respiračních kapek plně očkované osoby.
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„V naší snaze o pokrok v moderní medicíně bychom se neměli
vyhýbat těžkým tématům jen proto, že mohou urážet předpojaté
názory,“ uzavírá Mew tyto těžké pravdy. Natural News 

Nová studie zjistila, že plně proočkování vylučují mRNA a spike proteiny
na neočkované

Podle  zjištění nedávné studie je zcela možné, že ti, kteří jsou plně
očkováni proti covidu, vylučují messenger RNA (mRNA) a bílkoviny
na jiné, včetně neočkovaných.

Takovou perspektivu zastává Dr. Peter McCullough, otevřený
odpůrce popichování covidem, který jako důkaz uvádí článek
publikovaný francouzskou farmakoložkou Dr. Helene Banoun v
lékařském časopise  Infectious Diseases Research .

Dr. Banoun zjistil, že neinjikované látky mohou kontrahovat složky
očkování covidem prostřednictvím tělesných tekutin, jako jsou sliny,
pot a sexuální kontakt  . Vlastní klinické studie společnosti Pfizer
odhalují téměř totéž a naznačují, že složky očkování covidem mohou
procházet „vdechováním nebo kontaktem s pokožkou“, jakož i
„semenem od muže… a mateřským mlékem“.

Covid vakcíny jsou BIOZBRAŇ vyvinuta více než deset let před operací
Warp Speed

Nyní víme, na základě rozsáhlého výzkumu Dr. McCullougha v této
věci, že technologii mRNA používanou při injekcích covidu, které
užívá většina nyní očkované populace, nevyvinul nikdo jiný než
agentura DARPA (Defense Advanced Research Projects Agency).
ještě v roce 2011 – desetiletí předtím, než se objevil scamdemie
covidu.

Na základě toho by se dalo předpokládat, že testování těchto injekcí
probíhalo dávno předtím, než Donald „otec vakcíny“ Trump spustil
operaci Warp Speed. Jak si možná vzpomínáte, Trump se chlubil, že
dostal  své  injekce, za které si opakovaně připsal zásluhy, vyvinul,
otestoval a uvedl na trh rychlostí warpu.

https://www.naturalnews.com/2023-08-25-evie-warns-readers-avoid-men-covid-vaccinated.html
https://www.theflstandard.com/mccullough-vaccinated-can-spread-mrna-and-spike-protein-to-other-people/
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Ukazuje se, že injekce covidu byly připravovány dlouho, díky čemuž
jsou Trumpova tvrzení  lží  . Výstřely jsou  biologickou zbraní  , která
byla více než pravděpodobně záměrně vyvinuta takovým způsobem,
aby se šířila mezi neočkované osoby.

„Bohužel, tyto opatrné vývojové kroky byly od začátku v našem
programu vývoje vakcín ve vojenském stylu přeskočeny a nyní se
veřejnost potýká s problémem vylučování nukleové kyseliny a
proteinu Spike jako potenciálním problémem mezi těmi, kteří tak
tvrdě pracovali, aby zůstali. zdravý a bez očkování proti COVID-19,“
píše doktor McCullough na svém blogu.

„Klíčové otázky jsou: 1) Jak dlouho je riziko, že se nedávno
očkovaná osoba přenese na jiné? 2) Může příjemce přijmout mRNA
a začít produkovat Spike protein stejně jako očkování? 3) Může
vylučovat Spike protein způsobit onemocnění jako u očkovaných
(např. myokarditida, krevní sraženiny atd.)?“

Na základě všeho, co je nyní známo o těchto injekcích, včetně
složek jejich biologických zbraní, mnozí, včetně senátora Rona
Johnsona (R-Wisc.), žádají jejich okamžité odstranění z trhu. Dr.
McCullough také chce, aby byly okamžitě zastaveny pro veřejnou
bezpečnost, když mluvil na nedávné akci za kulatým stolem, které
uspořádal senátor Johnson.

„Cesta, jak zabránit jakémukoli dalšímu poškození, je, že všechny
vakcíny musí být staženy z trhu, staženy. To se musí stát okamžitě,“
cituje Dr. McCullougha.

„Všechny mandáty na očkování by měly být okamžitě zrušeny.
Potřebujeme žádosti o žádosti a okamžité financování špičkových
center pro léčbu poranění způsobených očkováním v celých
Spojených státech. V sázce je smrt.“

Můžete si přečíst  studii Dr. Banouna,  abyste viděli, co Dr.
McCullough, senátor Johnson a jiní vidí, co je nutí žádat okamžité
ukončení očkování proti covidu.

https://www.tmrjournals.com/public/articlePDF/20221114/483e983160eb24f1ef94bdd666603ac9.pdf
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Zdroje pro tento článek zahrnují:

TheFlStandard.com

Radio.NaturalNews.com

TMRJournals.com

Naturalnews.com

Varování světových lékařů: Drž se dál od Vaxxed!

Od Dr. Ariana Láska

Sterilizace a přenos

Máme za sebou rok a půl obrovského stresu. Nyní se od nás
vyžaduje, abychom vstali a podnikli kroky k záchraně budoucnosti
lidské rasy. Lékaři z celého světa musí nadále mluvit o tom, že
Covid-19 je bezprecedentní biologický experiment a útok na lidstvo,
jakož i zrychlená genocida.

Na internetu se sdílejí tisíce osobních svědectví týkajících se
biotechnologických injekcí COVID-19, které se shodují s hlášenými
nežádoucími reakcemi, což naznačuje, že biotechnologické zbraně
jsou zaměřeny na reprodukční zdraví žen a sterilizují populaci.
Nevaxxovaní se stávají sterilizovanými vaxxovanými prostřednictvím
mechanismu přenosu, kterému ještě musíme porozumět.

Byli zde lékaři, experti a  zasvěcenci z odvětví, jako například  Dr.
Michael yeadon a Geert Vanden Bossche, kteří nás upozorňovali na
šíření viru od lidí, kteří by mohli nakazit zdravé. Ve skutečnosti u lidí,
kteří přijdou do kontaktu s někým, kdo byl oklamán experimentálními
zdravotnickými pomůckami, ale kteří sami nebyli oklamáni, se
rozvinou symptomy Covid-19 včetně srážení krve, krvácení, potratů,
vyrážek a dalších.

https://www.theflstandard.com/mccullough-vaccinated-can-spread-mrna-and-spike-protein-to-other-people/
https://radio.naturalnews.com/2021-05-09-huge-is-pine-needle-tea-the-answer-to-covid-vaccine-shedding-suramin-shikimic-acid-and-science.html
https://www.tmrjournals.com/public/articlePDF/20221114/483e983160eb24f1ef94bdd666603ac9.pdf
https://www.naturalnews.com/
https://ambassadorlove.wordpress.com/2021/03/21/world-public-health-emergency-stop-big-pharmas-dna-vaccine-experiment/
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Při další analýze Dr. Christiane Northrop vysvětluje, že „vylučování z
vakcíny je velmi odlišné od toho, čeho jsme svědky při injekci Covid-
19“. Vylučování je přirozený jev způsobený očkováním, ale jelikož
Covid-19 není vakcína, musíme uvažovat nikoli z hlediska
vylučování, ale z hlediska  přenosu  .

Konečně máme nezvratné důkazy z  vlastních dokumentů
 společnosti Pfizer, které uvádějí, že přenos smrtícího jedu Covid-19
při  vdechnutí i při kontaktu s pokožkou  přenese vše, co je ve vaxu,
od oškubaných na nevaxovaných. Sterilitu prostřednictvím přenosu z
druhé ruky společnost Pfizer vždy znala a byla ve skutečnosti cílem.
Jedná se o záměrnou sterilizaci obyvatelstva pomocí
biotechnologických zbraní.

Toto video obsahuje kompilaci odborníků, kteří nám poskytují
důležité lékařské informace o injekcích Covid-19.

Světoví lékaři a sestry vydávají strašné varování: Drž se dál od lidí
očkovaných mRNA

Inokulace znamená, že „dostali jste injekci s buněčnou technologií,
která nese mechanismus tvorby proteinu ze syntetické mRNA
prostřednictvím riobozomů,“ vysvětluje Dr. Christiane Northrop.

Toto je znásilnění vašich buněk a vynucený genetický experiment
bez informovaného souhlasu účastníků pokusu, čímž se porušují
Norimberské kodexy. Lidstvo má povinnost okamžitě zastavit
genocidní experiment Big Pharma.

Přepis pediatra Larryho Pavelskeyho:

„Když se dělají studie o injekcích, které se považují za vakcíny,
někdy potřebujeme 7, 10 nebo dokonce 15 let, abychom skutečně
pochopili, co injekce dělá s tělem a co dělá s lidmi kolem nás. A tak
je zde automaticky předpoklad, že když úřady tvrdí, že tyto injekce
jsou bezpečné, že ve skutečnosti máme údaje a adekvátní

https://fromthetrenchesworldreport.com/stay-away-from-the-vaxxed-it-is-official-from-pfizers-own-documents/285636
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pozorovací údaje, abychom pochopili, zda jsou tyto injekce
bezpečné nebo ne. Pointa je, že nemáme dostatek údajů pro
pochopení bezpečnosti.

Další věc je, že jsme nuceni věřit veřejnosti, že se jedná o vakcínu
proti virové infekci. Takže celý svět si myslí, že tohle je vakcína,
která nás má chránit před virovou infekcí SARS-CoV-2. A pokud
máte vakcínu, která má být účinná jako vakcína, předpokládá se, že
máte protilátkovou imunitu proti viru SARS-CoV-2. A to se u těchto
injekcí nikdy nehodnotilo, zda máme či nemáme protilátkovou
imunitu vůči viru SARS-CoV-2.

Namísto toho máme genetickou informaci o tom, co se považuje za
část viru SARS-CoV-2 a tato část se nazývá spike protein. A
technologie, která se používá, je technologie pro výrobu této injekce,
která se nikdy předtím nepoužila ve vědě nebo metodologii vakcín s
jakýmkoli úspěchem. Takže v podstatě přijímáme genetické
instrukce, díky kterým je syntetický spike protein považován za
součást viru SARS-CoV-2 a dáváme tyto soubory pokynů do těla a
žádáme lidské tělo, aby přijalo genetické pokyny, že navýší protein a
vytvoříme z něj více v našem vlastním stroji. .

A tak se ukázalo, že vrcholový protein v přirozeně se vyskytující
virové infekci SARS-CoV-2 způsobuje zánět mozku a neurologické
poškození, srdeční infarkt a onemocnění plic, onemocnění jater,
onemocnění ledvin a interakci s mužským a ženským reprodukčním
systémem spolu s ovlivněním vazba na kyslík a srážení krve. A tak
víme, že přirozeně se vyskytující onemocnění SARS-CoV-2 v
důsledku účinků spike proteinu způsobuje, že lidé onemocní všemi
těmito druhy systémových onemocnění. A tak nyní bereme ty
genetické instrukce o spike proteinu a žádáme naše těla, aby tvořily
více tohoto spike proteinu. A tak vytvářením většího množství tohoto
vrcholového proteinu v podstatě vytváříme symptomy a nemoc
Covid-19 tím, že dáváme lidem možnost poškození mozku a
neurologického poškození, onemocnění plic, onemocnění jater,
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A neexistuje žádná studie, která by ukázala, zda když tělo začne
produkovat tento syntetický vrcholový protein, nebo někdy vypneme
produkci tohoto vrcholového proteinu. A tak je známo, že spike
protein je dost škodlivý pro lidskou tkáň. A tak víme, že spike protein
byl nalezen ve slinách. Víme, že se našel v konečníku a musíme si
položit otázku, jestli se nachází ve výdechových molekulách, které
vycházejí z našeho dechu? Vyskytuje se v kůži, když se potíme a
cítíme, vycházejí z ní spike proteiny? A pokud ano, má to vliv na jiné
lidi, se kterými přicházíme do kontaktu? A tak to, co jsme viděli, je
masivní nárůst těch, kteří dostali injekci, problémy se srážlivostí krve,
potraty, mrtvě narozené děti, neplodnost, mrtvice, infarkty,
autoimunitní onemocnění a smrt, abychom jmenovali alespoň
některé. .

Takže určitě by mělo existovat podezření, když vidíte, že lidé v okolí
lidí, kterým byla podána injekce, kteří nedostali injekci, mají kromě
potratů, krvácení, nepravidelného menstruačního cyklu i příznaky
Covidu, by to mělo vyvolat velmi, velmi silné podezření.

Nyní nám bylo řečeno, že vrcholový protein je specifický jen pro
virus SARS-CoV-2. Takže když vaše tělo vytvoří syntetický spike
protein, měli byste produkovat protilátku, která by měla napadnout
spike protein. Nyní nevíme, jestli ta špičková produkce proteinů bude
pokračovat a jít a jít a to by způsobilo, že produkce protilátek
pokračovala a pokračovala a pokračovala. A věc, kterou zjišťujeme,
je, že genetické instrukce spike proteinu nejsou specifické jen pro
virus SARS-CoV-2. Genetické instrukce spike proteinu jsou také
podobné nebo stejné jako mnohé bílkoviny, které existují v
samotném těle. A proto, chceme-li vytvořit protilátku proti genetickým
instrukcím spike proteinu, tyto protilátky najdou každý kousek
proteinové tkáně v těle, který odpovídá genetickým instrukcím
vrcholového proteinu.

Takže to je důvod, proč uvidíte (nárůst) autoimunitních onemocnění,
ale před mnoha měsíci byl v evropské literatuře vydán článek, ve
kterém bylo několik proteinů v poště a ženských reprodukčních
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systémech, o kterých se zjistilo, že mají podobné genetické instrukce
na genetické instrukce spike proteinu. A vědci vyjádřili obavu, že
pokud do těla vstříkneme genetické instrukce proteinu z hrotů a
způsobíme, že tělo vytvoří protilátku proti těmto genetickým
pokynům proteinu hrotu, způsobíme, že tělo vytvoří i protilátku proti
mužské bílkovině. a ženské reprodukční systémy, protože tyto
proteiny v mužských a ženských reprodukčních systémech měly
podobné instrukce jako spike protein.

A tak odborníci z celého světa učinili následující. Když odborníci z
celého světa slyšeli tuto vědeckou obavu, řekli: „Ale množství
genetických instrukcí proteinů v mužském a ženském reprodukčním
systému je tak malé, co se týče genetických instrukcí proteinu z
hrotů, že by to opravdu nemělo být. nezmění.“

A dámy a pánové, takto jsme dostali vědu, která tvrdila, že by se
neměly bát neplodnosti u mužů a žen. Neexistovaly žádné studie,
existoval jen názor, který říkal, že genetické instrukce proteinů na
mužském a ženském reprodukčním systému jsou tak malé
podobnosti s proteinem z hrotů, že by na tom nemělo záležet, a
proto na tom nezáleželo.

Takže to, co vidíme u žen, které dostanou injekci, je velmi velký,
stoprocentní nárůst (500% - 600%) potratů a mrtvě narozených dětí,
přičemž vše je hlášeno systému hlášení nežádoucích událostí
vakcíny (VAERS).

A teď vidíme, že ženy, které jsou v blízkosti jiných, kteří dostali
injekci, mají stejnou zkušenost, což musí vzbudit podezření, že
nejen tato mediátorová RNA způsobuje, že tělo neustále produkuje
vrcholový protein, ale že vrcholový protein je pravděpodobně
vypadává z dechu, slin, kůže a kdoví odkud ještě v těle se to vylévá.
To je založeno pouze na tom, co si myslíme, že víme, že je v těchto
injekcích.
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Dr. Tenpenny a já jsme o tom při mnoha příležitostech diskutovali, že
existuje potenciál pro injektování jiných messengerových RNA
proteinů do těla, které by způsobily, že tělo vytvoří všechny druhy
proteinů, o kterých si možná ani neuvědomujeme.“

—–Konec přepisu—-

Šéf FDA uvedl, že jeho 17 000 zaměstnanců a on sám neschválí ani
nepovolí žádné očkování proti Covid-19. Neprošli testováním a
neprokázaly se jako účinné. Závažné nepříznivé události se vyskytují
každou minutu od tohoto experimentu a úmrtí se hromadí. Zdroj

„Budete pokračovat ve sledování těchto příběhů o Covidovi
nebo se postavíte?  ptá se reportér občana prostřednictvím kanálu 
MRNA Death Toll Telegram.

Převzato z: dostojneslovensko.eu
sponzorováno
 
 

https://ambassadorlove.blog/
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